
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE MED 
Kvernåa hytteområdes intresseforening (KHI) 

 

Plats:  Ljöratunet 

Datum: Fredag den 21 mars 2008 

Tid:  kl. 17. 00 

 

Dagsordning: 

§ 1 Årsmötets öppnande 

Hans Holmèn öppnade mötet och hälsade de närvarande hyttägarna välkomna. 

 

§ 2 Årsmötets utlysning 

 Fastställdes att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

 Utsänt förslag till dagsordning godkändes. 

 

§4 Upprättande av röstlängd 

Namn- och adresslista cirkulerades bland mötesdeltagarna för markering av 

närvaro och eventuella adressförändringar. 

 

§5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Til ordförande för mötet utsågs Hans Holmèn (137). Til sekreterare för mötet 

utsågs Margareta Lewis (134) 

 

§ 6 Val av justeringsmän och rösträknare för mötet  

Til justeringsmän och rösträknare utsågs Björn Sevaldsen (133) och Tom 

Östreng (138) 

 

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2007/ 2008 
 

Verksamhetsberättelsen: Styrelsen hadde ett møte i vår,där samtliga vägar  i 

hyttefältet besiktigades. Vidare såg man över var det skulle dikas og grusas,  

Vägarna har blitt grusade og saltade,  specielt huvudleden. 

Det har varit 2 ”dugnader”  där diverse arbeten har gjorts, bl.a røjning av 

skidspår og en ny bro. 

Det har varit något mindre styrelsemøter i år än andra år, men å andra sidan 

har det hela tiden varit kontinuerlig kontakt och flitig korrespondense per e-

mail mellan i styrelsemedlemmarna. 
 

.§ 8 Ekonomisk redovisning för år 2007/ 2008 

Kassör Arve Börseth (109) redogjorde för räkenskaperna. Se bilaga. 

 

§ 9 Revisjonsberättelse 

Revisor  Jan Frode Kristiansen (64) redogjorde för styrelsens forvaltning 

under det gångna året och foreslog att årsmötet beslutar att KHI:s styrelse 

beviljas full ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2007 

 

 



§ 10  Styrelsens ansvarsfrihet 

 Årsmötet beviljade styrelsens ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2007 

 

§ 11 Kassörs och ordförandes teckningrätt 

Årsmötet beviljade ordförande och kassör rätt att var för seg teckna 

föreningen. 

 

§ 12 Val av styrelseledamöter och övriga funksjonärer.   

  

Styrelseledamöter sekr. Margareta Lewis (134)  2007 -2008 

  Lars Tallkvist ( 113)           2007-2008 

  Karl Gunnar Björk (57) Omval 2008-2009 

  Tor Kristian Dahl (76) Ny 2008-2009 

 ordf.

  

Hans Holmèn ( 137) Omval 2008-2009 

     

Styrelsesuppl.   Alf Kristiansen (68) Omval 2008 

  Einar Eriksen  (114)  Ny 2008 –2009 

     

Kassör  Arve Börseth (109)   2007-2008 

     

Revisor  Jan Morten Rasmussen (139)  Omval 2008 

  Frode Kristiansen (64) Omval 2008 

     

Valberedning  Bente Sevaldsen (133) Omval 2008 

  Ola Villa (105) Omval 2008 

     

Spårkommitè  Frode Kristiansen    Omval 2008- 2009 

  Einar Eriksen (114)   2007-2008 

  Dick Hillström (147)  Omval 2008- 2009 

  Bert Bäckman (121)  2007-2008 

  Tom Östreng (138)    2007-2008 

     

Festkommitè  (Bjørn Sevaldsen                                      2008) 

  Flere kandidater önskas!!!!   

Tom Östreng  är också vår representant i den gemensamma spårkommiteèn, 

som  består av repr. från den andra hytteforeningarna i området. - Vi behöver 

också fler medl. till festkommitèen !!!! –Kontakta styret om du är intresserad 

att hjälpa till. Viktig att vi alla är med på att ”dra lasset” för vår förening. 

 Einar Muhle avgår som styremedlem och tackas för sin innsats. 

 

§ 13 Årsavgift 2009 - Spår og vägar 
  

Årsavgiften blir den samma i år dvs. 1.400 + 200:- ekstra i dugnadsavgift for 

de som ikke kan delta. NB! Om man inte kan komma på dugnadsdagarna är 

det möjligt att gjøra en innsats utom dessa. Tag kontakt med styrelsen! 

  



Emellertid föreslås en højning av årsavgiften i mars 2009 med 200:-,  bl.a för 

att täcka normala prisstigningar for spåring och vägunderhåll. Møtet 

godkände detta. 

 

14§ Dugnad 

Det blir bara en dugnad i år -  Lörd. 13.09.08. 

Møte kl. 9.00 vid Förrådsbua/huset. – NB! Anmälan/påmelding til Holmèn 

innan 15 aug. (pga av ärtsoppan)   

Efter hårt, strålande arbete av hyttefolket, vankas ärtsoppa och varm! punsch 

efterpå. 
  

15 §    Øvrigt 

 

- Från Sporkommitèen av Tom Østreng: 

Det har varit flera møter angående spåring detta året bl.a med representanter 

for idrottsforeningen, de andra hytteforeningarna i området, grundægarna etc. 

for att komma fra till en lösning på problemet med spåring. Den gamla 

maskinen,som brøt sammen förra året, lyckades man reparera. Odd Holmstrøm 

från idrottsföreningen ”forbarmade” seg over oss och har kjört spår detta året. 

Detta är bara en nödløsning. 

 

Løsningen ser ut å vara att en ny spårmaskin till dagens standard, men pr i dag 

har man inte fått till någon plan for finansiering. Det är också høgst osäkert hur 

länge vi har någon att kjøra spår for oss. 

 

Emellertid är det ljus i tunnelen: Geir Arne Bergesen, Fulufjellets Skianlegg 

har sagt seg villig att anskaffa en ny spårmaskin och ha ansvar för att kjøra 

spår. Han kan  ev. anställa en person på i halv ställning. Spåren kan då kjøras 

opp oftere än idag och med rotorfres bakpå vil vi få samma goda standard som 

på Halla/ Ryskdalen.(dvs. breda, fina och inte isiga spår).  

 

Kostnaderna for detta måste då läggas på årsavgiften och hur stor denna 

kostnad  kommer att bli, är beroende på hur många av de andra 

hytteforeningarna vi får med oss, men med postiv respons kan det antagligen 

røra seg om ett tillägg på rundt 700:-/ år. (Ryskdalen betalar ca. 1000:- /år  och 

vi njuter godt av deras goodwill.) 

Samarbetet som vi alleredan har i dag med de andra hytteforeningarna mht 

sommar og vinterleder kan kan utvidgas. 

Møtet diskuterade detta forslag och flera menade att detta kan vara postivit ur 

många henseenden bl.a värdestigning av hytterna och fordelen att vara 

garanterad fina skidspår till en var tid osv. Någon var emot. 

 

Styrelsen fick i oppdrag utreda detta mera och lägga fram ett konkret 

forslag. 

Det framkom också ett förslag om att styrelsen går aktivt in för att arbeta för 

en utvikling av Ljørdalen. 

Det kommer så att innkallas til ekstramøte forslagsvis i samband med 

dugnaden den 13.9. 

 



Andra frågor: 

 

Hundbasj:  

Igjen (och igjen) oppmanas hundägare att plocka upp hundbasj!!!!!! 

Boulebanan: En liten frivillig gruppe bestående av Holmèn, Tallkvist, Bjørk 

och Ikonnen ev. flera, påtog seg att gjøra färdig banan 

Sopkontainer: Holmèn informerade att vi eventuelt får 2 sopkontainere i 

fortsättningen. NB! Vitvaror får inte sättas ut vid Førrådsbua. Mossanden 

sopstasjon i Trysil tar hand om sådant. 

Raketter: Pga av husdjur ønskas begränsningar av oppskjutning av raketter 

( det är nu forbjudet i Norge?) 

Kart över sommarløypenettet kommer att läggas ut på web.sidan. 

NB! Hytteägar- skiften, adress- og e-mail  ändringer sänds  till 

sekr@kvernaa.org  eller Mob.nr: +4799713561 

 

 

§ 16 Årsmötes avslutning 

Ordförande tackade de närvarande hyttägarna för visat intresse varefter mötet 

avslutades. 

 

 
 

 

 

 

E-mail  adr. til  KHI:   sekr@kvernaa.org      ordfoerer@kvernaa.org 

kassoer@kvernaa.org   spor@kvernaa.org      

 

Websida: www.kvernaa.org  
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